
   Zápis z pracovní schůzky obce Zlátenka 

 

 

  Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Zlátenka č. 12/2020 

 
Místo konání: obecní úřad obce Zlátenka 

Zastupitelstvo obce Zlátenka č. 12.2020 konané dne 29.11.2020 zahájení zasedání v 18.00 hodin. 

 

Schůze zastupitelstva se zúčastnili: 

Olga Hrubešová 

Hana Kováčová 

Hana Bučková 

Marta Bendová Grandová 

Dagmar Popelářová 

Jan Popelář ml. 

 

Omluveni:   Vladimír Markvart   

 

Zapisovatel: Hana Bučková 

 

Ověřovatelé zápisu: Jan Popelář ml., Marta Bendová Grandová 

 

 

Program schůze: 

 

 

1. Zastupitelstvo schválilo rozpočet na rok 2021 a střednědobý výhled rozpočtu obce Zlátenka 

na roky 2021-2023. 

Pro hlasovali: Olga Hrubešová, Hana Kováčová, Hana Bučková, Dagmar Popelářová, Marta 

Bendová Grandová,  Jan Popelář ml.  Proti – 0. Zdrželi se 0. 

 

2.  Prodej obecního pozemku 599/5 – výměra 28m2. 

 Pro hlasovali: Olga Hrubešová, Hana Kováčová, Hana Bučková,  Marta  Bendová 

 Grandová,  Dagmar Popelářová, Jan Popelář ml.    Proti – 0. Zdrželi se 0. 

 

3.Voda – opatření – úpravna vody 2021-3. 

 

 Pro hlasovali: Olga Hrubešová, Hana Kováčová, Hana Bučková,  Marta  Bendová Grandová,  

Dagmar Popelářová, Jan Popelář ml.   Proti – 0. Zdrželi se 0. 

 

4. Poukázky od obecního úřadu Zlátenka pro děti na Mikuláše v hodně 500,00 korun dostali: 

Natálie Šarkoziova, Bendová, Ondřej Hložek, Dominik Přenosil, Jan Popelář nejml.,   

 

5. Zápis vody se bude konat v lednu. 

 

6. Obecní úřad Zlátenka oznamuje, že je natrvalo volný průjezd i průchod mezi domy č. 3 a 24. 

 

7. Popelnice -  v roce 2021se bude vybírat na občana 704,00 korun – doplatek už bez účasti 

obce. 

Voda a stočné zůstávají na hodnotách roku 2020 (20,00 korun za 1 m3 a 5,00 kč za stočné). 

 Pro hlasovali: Olga Hrubešová, Hana Kováčová, Hana Bučková,  Marta  Bendová Grandová,  

Dagmar Popelářová, Jan Popelář ml.   Proti – 0. Zdrželi se 0. 

 

8. Je nutné ořezat lípu u kapličky, aby větve neničily střechu kapličky. 

 Pro hlasovali: Olga Hrubešová, Hana Kováčová, Hana Bučková,  Marta  Bendová Grandová,  

Dagmar Popelářová, Jan Popelář ml.   Proti – 0. Zdrželi se 0. 



9. Zastupitelstvu bylo dáno na vědomí schválené rozpočtové opatření č.6,7,8,9 starostkou 

obce.  

Pro hlasovali: Olga Hrubešová, Hana Kováčová, Hana Bučková, Dagmar Popelářová, Marta 

Bendová Grandová,  Jan Popelář ml.  Proti – 0. Zdrželi se 0. 

 

10. Různé –  popelnice na tříděný odpad budou od dubna 2021. 

 

 

 

             

Starostka poděkovala všem za účast a ukončila schůzi   18.20 hodin. 

 

     

        Starostka Olga Hrubešová 

 

 

 

 

 

             

  

 

 

 


